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PROTOKÓŁ  

 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 18 lutego 2025 r. w Urzędzie Miejskim                 
w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 930  

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                    
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 
1) Kuszaj Rafał – Przewodniczący Komisji, 

2) Dobek Jarosław, 
3) Kołacki Marek, 

4) Warylak Kazimierz. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Marciniak Natalia - Burmistrz 
2) Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 
3) Gustyn Piotr – Skarbnik 

4) Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 
5) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 

6) Miotk Joanna – Dyrektor MGZUO 

 

 

 Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał 

Przewodniczący Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   
 

Porządek posiedzenia 

 

  

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Kamień Krajeński, a Powiatem Sępoleńskim dotyczącego 

zapewniania miejsc w mieszkaniu wspomaganym mieszkańcom 
Gminy Kamień Krajeńskim.   

2. Wskazanie przedstawiciela organu stanowiącego Gminy Kamień 
Krajeński do składu Komisji Konkursowej celem wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora szkoły.  

3. Zmiany w WPF.  
4. Zmiany w budżecie na rok 2025.  
5. Wybór opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim. 
6. Rozpatrzenie petycji.  

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kamień 
Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok.” 

8. Pozostałe projekty uchwał.  
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
   III.    Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Kamień Krajeński, a Powiatem Sępoleńskim dotyczącego zapewniania 
miejsc w mieszkaniu wspomaganym mieszkańcom Gminy Kamień             
Krajeński.   

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Beata Błoch. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 53 ust. 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 
roku o pomocy społecznej, udzielenie wsparcia w mieszkaniu treningowym 

lub wspomaganym prowadzonym przez gminę albo powiat, inne niż gmina 
albo powiat właściwe do wydania decyzji, o której mowa w ust. 11, albo na 
ich zlecenie jest możliwe po zawarciu porozumienia między gminą kierującą 

albo powiatem kierującym z gminą prowadzącą albo powiatem prowadzącym 
mieszkanie treningowe lub wspomagane lub zlecającymi ich prowadzenie.  

Na ternie gminy Kamień Krajeński funkcjonują mieszkania 
wspomagane, które prowadzone są przez Dom Pomocy Społecznej im. św. 
Anny w Kamieniu Krajeńskim przy ul. Podgórnej 2, a bezpośredni nadzór 

nad nimi sprawuje Powiat Sępoleński. Dzięki porozumieniu możliwa będzie 
realizacja zadania publicznego w postaci kierowania do mieszkań 
wspomaganych mieszkańców gminy Kamień Krajeński wymagających tego 

typu wsparcia.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał o przygotowywane porozumienie.   
 
Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch podkreśliła, że porozumienie będzie 

określało możliwość i warunki umieszczenia osób w mieszkaniu 
wspomaganym. Wcześniej podpisywane było porozumienie trójstronne 

między dyrektorem placówki prowadzącej mieszkania wspomagane, osobą 
zamieszkującą i pomiędzy pracownikiem socjalnym. W chwili obecnej takie 
porozumienie będzie podpisywała Pani Burmistrz.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że dobrze gdyby już było takie 
porozumienie i było wiadomo czego to konkretnie dotyczy. 
 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch podkreśliła, że mieszkania takie już tam 
były. 
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy jest to zatem takie uporządkowanie 

prawne.  
 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch odpowiedziała, że tak.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał dlaczego wcześniej nie było takiego 

porozumienia z powiatem.  
 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch podkreśliła, że od ubiegłego roku prosiła 
o to porozumienie. Uchwała miała już być podjęta w ubiegłym roku. Między 

starym, a nowym rokiem nic w powiecie się nie wyjaśniło więc musiało 
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zostać przyjęte to porozumienie. Podkreśliła, że zależy jej, aby jak najszybciej 

podpisać to porozumienie z powiatem.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy wiążą się z tym jakieś koszty dla 
gminy.     
 
 

Dyrektor MGOPS Pani Beata Błoch odpowiedziała, że do tej pory wyglądało 
to tak, że wszystkie osoby przebywające w mieszkaniach chronionych miały 
pobyt bezpłatny. Jeżeli ktoś przekraczał ustawowe kryterium dochodowe 

ponosił odpłatność. Podkreśliła, że koszt pobytu w takim mieszkaniu będzie 
zawsze niższy od pobytu w DPS. Łatwiej i prościej będzie umieścić kogoś               

w mieszkaniu wspomaganym jeżeli nie wymaga jeszcze całodobowej opieki 
niż umieszczać w DPS z kosztem 6 tys. zł.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że będzie coraz więcej osób 

wymagających takiego wsparcia.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 4 głosami za.      
 

Ad.I.2. Wskazanie przedstawiciela organu stanowiącego Gminy Kamień 
Krajeński do składu Komisji Konkursowej celem wyłonienia kandydata 
na stanowisko dyrektora szkoły.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

Miejsko – Gminnego Zespołu Usług Oświatowych Pani Joanna Miotk. 

Poinformowała, że konieczność przeprowadzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kamieniu Krajeńskim, 

obejmującego Szkołę Podstawową im. Wojska Polskiego oraz Przedszkole 
Samorządowe w Kamieniu Krajeńskim, wynika z zakończenia pełnienia 
obowiązków przez nauczyciela kierującego tą jednostką z dniem 30 czerwca 

2025 r. W związku z tym niezbędne jest ogłoszenie konkursu w celu 
wyłonienia kandydata, który obejmie to stanowisko od 1 lipca 2025 r. 

Zgodnie z art. 63 ust. 14a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo 

oświatowe, w przypadku szkoły lub placówki prowadzonej przez jednostkę 
samorządu terytorialnego, przedstawicielem organu prowadzącego w komisji 

konkursowej może być również przedstawiciel organu stanowiącego danej 
jednostki samorządu terytorialnego, wskazany przez ten organ. 

Organ wykonawczy zwrócił się zatem do Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim o wskazanie przedstawiciela do składu 
komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Wskazano radnego 
Pana Sebastiana Skaję.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy komisja konkursowa musi być tak 
rozbudowana.  
 

Dyrektor MGZUO Pani Joanna Miotk odpowiedziała, że komisja musi być  
15-osobowa.  
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Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 4 głosami za.      
 

Ad.I.3. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025.  

Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 57.745.813,80 zł,  

- wydatki ogółem – 60.264.480,91 zł, 
W związku z umorzeniem w dniu 31.12.2024r. dwóch pożyczek 

zaciągniętych w WFOŚiGW w Toruniu, z których:  
- pierwsza umorzona w kwocie 38.367,00 zł, zaciągnięta została na zadanie 
pod nazwą "Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Dużej 

Cerkwicy" umowa PB15007/OA-in z dnia 05.05.2015r.  
- druga umorzona w kwocie 11.437,13 zł, zaciągnięta została na zadanie pod 
nazwą "Budowa kanalizacji sanitarnej ul. Topolowa w Kamieniu Krajeńskim" 

umowa PB15048/OW-kk z dnia 10.11.2015r.,  
nastąpiło zmniejszenie przychodów budżetu i rozchodów w 2025r. o kwotę 

49.804,13 zł. 
 

W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 

zadaniach: 
1. "Budowa ul. Brzozowej w Kamieniu Krajeńskim wraz z oświetleniem 

oraz budowa drogi wewnętrznej w Nowej Wsi". Nastąpiło 
zwiększenie wydatków. Wartość środków zabezpieczonych przez 
gminę na 2025r. planowana jest na kwotę 4.899.207,11 zł, 

(zwiększenie o 15.000,00 zł.) w tym: 
- w roku 2025r. środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program 
Inwestycji Strategicznych 4.600.096,75 zł. (bez zmian) oraz środki 

własne 299.110,36 zł. (zwiększenie 15.000,00 zł.). 
 

Radny Pan Jarosław Dobek nawiązał do inwestycji z Polskiego Ładu pytając 
o kwotę, która została jeszcze do wykorzystania.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn podkreślił, że nie będzie nowego zadania, ale 
poszerzenie zakresu inwestycji związanej z ul. Brzozową. Zwrócił uwagę, że 
tak samo jest w Nowej Wsi gdzie zostaną doprojektowane zjazdy do 

gospodarstw.   
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 4 głosami za.       
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Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2025. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        
w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 
  

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał o klimatyzatory w Dużej Cerkwicy. 
Zapytał czy środki, które zostały wynikają z gospodarności i oszczędności 
Dyrektora szkoły czy może zwiększenie komfortu pracy akurat w tej szkole,    

a nie innej wynika z innego powodu. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że z tego co się orientuje sporą 
kwotę do zakupu tych klimatyzatorów dołożyła rada rodziców. O szczegóły 
należałoby zapytać Dyrektora szkoły.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zastanawiał się czy w innych szkołach są takie 

urządzenia klimatyzacyjne i jaki jest tego cel. Może jest jakieś pomieszczenie, 
które tego wymagało.  
 

Skarbniik Pan Piotr Gustyn zwrócił uwagę, że jest tam fotowoltaika.  
 
Radny Pan Jarosław Dobek stwierdził, że może dlatego, aby wykorzystać 

tracony prąd. Jest to zatem wniosek Dyrektora szkoły z udziałem rady 
rodziców. 

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn dodał, że za zgodą również Pani Dyrektor 
MGZUO.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.      
 
Ad.I.5. Wybór opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kamieniu             

Krajeńskim. 
 
 Zgodnie z art. 5b ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.), młodzieżowa rada gminy może 
posiadać opiekuna. Z kolei w myśl ust. 14 wyboru opiekuna młodzieżowej 

rady gminy dokonuje rada gminy spośród kandydatów wskazanych przez 
młodzieżową radę gminy.  

Zgodnie z § 8 ust. 1-3 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej                        

w Kamieniu Krajeńskim stanowiącego załącznik Nr 1 do uchwały Nr 
VI/37/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 26 września 2024 
r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

i nadania jej statutu (Dz. Urz. Województwa Kujawsko – Pomorskiego z 2024 
r. poz. 5494), Młodzieżowa Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim posiada 

swojego Opiekuna, który wspiera ją w działaniach i zapewnia jej pomoc 
merytoryczną oraz organizacyjną. Zadaniem Opiekuna jest koordynowanie 
współpracy z Radą Miejską i Burmistrzem. Ponadto Opiekunem Rady może 

zostać osoba spełniająca następujące wymagania:  
1) jest osobą pełnoletnią;  

2) ma nieposzlakowaną opinię;  
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3) nie jest karana sądownie za przestępstwa umyślne;  

4) posiada doświadczenie w pracy w jednostkach samorządu terytorialnego;  
5) posiada doświadczenie w zakresie współpracy z młodzieżą.  

Kandydatura Pani Marty Rusin wskazana we wniosku Młodzieżowej 
Rady Miejskiej skierowanym do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
spełnia w/w wymagania. 

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy Pani Marta Rusin wskazana na  
opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim będzie miała 

za to dodatkowe gratyfikacje.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że nie.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 4 głosami za.      
 

Ad.I.6. Rozpatrzenie petycji.   
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska poinformowała Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, iż w dniu              
9 stycznia 2025 r. do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wpłynęła 
petycja nadesłana pocztą e-mail dnia 8 stycznia 2025 r. dotycząca pomocy   

w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez 
nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz podjęcia 

współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby 
Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP.  

Zgodnie z § 75 ust. 1 pkt 3 Statutu Gminy Kamień Krajeński 

przyjętego uchwałą Nr XLII/265/2018 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 16 października 2018 r. (Dz. Urz. Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego z 2024 r. poz. 1976), analiza i opiniowanie skierowanych do 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim petycji należy do zadań Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.  

W przedmiotowej sprawie odbyły się 2 posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Komisja po przeanalizowaniu treści dokumentów oraz 
przeprowadzonej dyskusji uznała, że postulaty zawarte w przedmiotowej 

petycji nie mieszczą się w zakresie zadań i kompetencji Rady Miejskiej             
w Kamieniu Krajeńskim. Zgodnie bowiem z art. 2 ust. 3 ustawy z dnia              

11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), przedmiotem petycji 
może być żądanie mieszczące się w zakresie zadań i kompetencji adresata 
petycji. Z kolei w myśl art. 7 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej - Organy 

władzy publicznej działają na podstawie i w granicach prawa. Organy 
samorządu terytorialnego mogą wypowiadać się wyłącznie w sprawach, które 
zgodnie z przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

lub na podstawie innych ustaw należą do ich właściwości. Każda aktywność 
organów samorządu terytorialnego wymaga upoważnienia w danym przepisie 

prawa i musi odpowiadać kompetencjom organów samorządu terytorialnego. 
Kwestie poruszane w przedmiotowej petycji nie należą do kompetencji 
organów samorządu terytorialnego. Brak jest zatem delegacji ustawowej dla 

podjęcia przez Radę Miejską w Kamieniu Krajeńskim działań żądanych               
w petycji.  
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, że przedmiotowa 

petycja nie podlega uwzględnieniu z przyczyn opisanych powyżej.  
 

Wobec braku dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały jednogłośnie 4 głosami za.       
 

Ad.I.7. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kamień 
Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok.”  

 
Przedstawienia sprawozdania dokonała Kierownik Referatu RGIiGK 

Pani Katarzyna Chodera.  
 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy na początku roku ogłaszany jest 

konkurs z terminem do końca lutego.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak. Podkreśliła, że 
procedura jest bardzo prosta, formularze również, a rozliczenie jeszcze 
prostsze.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy KGW też mogą brać udział. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy były przypadki odrzucenia wniosków 
z jakichś powodów. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że w poprzedniej kadencji 
jej wniosek został odrzucony.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że kwota 14 tys. zł to nie jest dużo. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak również stwierdziła, że nie jest to dużo,            
a poprzednia kwota i tak została zwiększona o 2 tys. zł. Podkreśliła, że trzeba 
obserwować jak będzie i odpowiednio zareagować, a jeżeli będzie taka 

potrzeba to zmienić uchwałę i zwiększyć pulę środków. Jeżeli są to ciekawe 
inicjatywy to nie powinno się tego blokować.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek stwierdził, że należy wspierać jeżeli w tych 
czasach jeszcze komuś chce się robić coś takiego.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu 

posiedzenia.  

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
Brak  
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Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj zapytał o piec do WDK                      

w Dąbrówce. Zapytał kiedy był ogłoszony przetarg na ten piec. Stwierdził, że 
już dość długo to wszystko trwa.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że historia 
związana z piecem była zagmatwana. Najpierw trzeba było czekać na sesję, 
aby móc zabezpieczyć środki. Później, aby piec nie był niedomiarowany 

został zlecony audyt energetyczny. Okazało się, że piec musi mieć 56 kW. 
Ten, który był planowany miał 48 kW. Ponownie trzeba było czekać na sesję, 

aby zwiększyć środki i dokonać zmian w budżecie, ponieważ piec był droższy. 
Poinformowała również, że orientowała się w innych miejscach i faktycznie 
jest taki długi czas oczekiwania (około 48 dni roboczych). 

 

Radny Pan Kazimierz Warylak dopowiedział, że takie duże piece są na 
zamówienie. Nie ma takiego gotowego pieca.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że jest to wykonywane pod 
konkretne parametry budynku.  

 
Następnie Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj poinformował, że przy 
wyjeździe z Dużej Cerkwicy w kierunku Kamienia Krajeńskiego i Małej 

Cerkwicy ktoś zaczął wycinać gałęzie przy drodze. Zapytał czy robi to powiat.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak. 
 
Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj zapytał dlaczego tylko tam 

wycinają. Kiedyś mieli wycinać na odcinku z Dużej Cerkwicy na Dąbrówkę. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poprosiła o poinformowanie jeżeli nie 
pojawią się w Dąbrówce.  
 

Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj podkreślił, że w gminie Kęsowo             
w miejscowości Pamiętowo, aż miło popatrzeć tak mają wszystko 
powycinane.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał do kogo zgłosić uszkodzenie                         

w nawierzchni asfaltowej w Małej Cerkwicy. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że do 
Pani Inspektor ds. dróg. 

 
Radny Pan Jarosław Dobek poinformował, że po posiedzeniu komisji 
podejdzie zgłosić tę sprawę. Następnie zapytał czy będzie robiony chodnik 

przy drodze powiatowej w Małej Cerkwicy.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że będzie. Odbyła 
spotkanie z Dyrektorem Zarządu Drogowego i jak tylko skończy się zima              
i warunki pozwolą to będzie to zadanie kontynuowane.  
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Następnie Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera 

poinformowała o dwóch wnioskach w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania terenu. Pierwszy wniosek dotyczy zmiany miejscowego 

planu przy ul. Brzozowej. Jeden z mieszkańców wnioskuje o wykreślenie 
sformułowania z dotychczasowego zakazu lokalizowania na poszczególnych 
działkach budynków gospodarczych, zmianę linii zabudowy, a także                     

o zmianę terenu zabudowy letniskowej na teren zabudowy mieszkaniowej. 
Poinformowała, że zmiana tego miejscowego planu wiąże się z tym, że gmina 
będzie musiała za to zapłacić. Wiąże się to również z konsultacjami. Pani 

Kierownik jest zdania, żeby robić nowe plany zamiast zmieniać stare. Działki 
są małe i budynki również. Jeżeli chodzi o zmianę terenu zabudowy                        

z letniskowej na mieszkaniową to zmieniają się podatki. Zabudowa 
letniskowa jest wyżej opodatkowana niż mieszkaniowa. Wiąże się to zatem                 
z mniejszym wpływem do budżetu.  

 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dodała, że jest to pojedynczy 

wniosek.  
 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera zwróciła również uwagę, 

że miejscowym planem nie jest objęte całe osiedle. Są tam 3 obowiązujące 
plany, a jedna część w ogóle nie ma planu.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał jak ma się to do planu ogólnego gminy.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że 

miejscowe plany zostają. Plan ogólny będzie obejmował tylko te obszary, 
które objęte były studium. Przestanie obowiązywać studium, a będzie 
obowiązywał plan ogólny gminy.   

  
 Radni zajęli stanowisko, aby nie zmieniać przedmiotowego planu 
miejscowego.   

 
Następnie Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera 

poinformowała, że wpłynął jeszcze jeden wniosek w sprawie opracowania 
planu miejscowego dot. wiatraków. Jest to teren w Dąbrówce. Gmina 
Chojnice będzie budować wiatraki. Dwa wiatraki będą oddziaływać na gminę 

Kamień Krajeński. Obszar 700 metrów będzie później wyłączony z zabudowy 
mieszkaniowej. Na pytanie jakie są to tereny odpowiedziała, że rolnicze, 
grunty rolne, III i IV klasa.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że w związku z planowaną budową 

parku wiatrowego i tym, że będzie to oddziaływało na teren gminy Kamień 
Krajeński firma, która będzie wykonywała to zadanie zwróciła się o wyrażenie 
zgody. Radni będą o tym decydować. Pierwsza propozycja była taka, że płacą 

gminie 25 tys. zł rocznie plus waloryzacja kwoty o inflację. Pani Burmistrz 
oraz Pani Zastępcy Burmistrza nie spodobała się ta propozycja i podczas 

kolejnego spotkania prowadzono dalsze negocjacje ustalając ostatecznie 
kwotę 25 tys. zł, ale od jednego wiatraka. Pani Burmistrz przystała na kwotę 
50 tys. zł. Teraz wszystko w rękach radnych.     
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Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek podkreśliła, że razem z Panią 

Burmistrz otrzymały zapewnienie, że tyle będą rocznie płacić do gminy. 
Kwota 50 tys. zł waloryzowana będzie corocznie o inflację.  

 
Radny Pan Marek Kołacki zapytał czy wiatraki te będą stały na gruntach 
prywatnych. 

 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że one będą stały 
na terenie gminy Chojnice. 

 
Radny Pan Marek Kołacki zapytał czy KPK mógłby wyznaczyć jakieś strefy, 

żeby powstały wiatraki.  
 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że gmina jest                

w tym zakresie również wykluczona z uwagi na brak infrastruktury.  
 

Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj zapytał także czy są jakieś plany 
fotowoltaiki w Obkasie.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że ma to powstać. 
Warunki były już wydane. Dodała, że przy takich inwestycjach procedura 
jest długotrwała.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak zapytała o decyzję radnych, ponieważ na 

marcową sesję musi zostać przygotowana uchwała w tej sprawie.  
 
 Radni pozytywnie ustosunkowali się do przedstawionej propozycji.  

 
Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj stwierdził, że na zebraniu                     

w Dąbrówce padnie zapewne pytanie gdzie trafią pieniądze z wiatraków, do 
którego sołectwa. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że zostaną w gminie 
Kamień Krajeński. 
 

Następnie Pani Burmistrz przedstawiła harmonogram zebrań na terenie 
Gminy Kamień Krajeński w 2025 r.    

 
Radny Pan Marek Kołacki nawiązując do pytania czy już wiadomo kto 
pozwolił na rozwiezienie tłucznia do zabudowania jednej rodziny w Płociczu 

odpowiedział, że wspólnie z sołtysem wdrożą się w ustalone zasady. Teraz 
jest jeszcze wszystko świeże, ale będzie dobrze. Wykonywane to będzie tak 
jak być powinno. Stwierdził również, że z roku na rok tłuczeń drożeje i trzeba 

szukać trwałych rozwiązań na drogi.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj 
zamknął posiedzenie.  
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 18 lutego 2025 r.   

 

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Rafał Kuszaj 


